
Helvede. 

 
 

Helvede er ikke Guds opfindelse, men selve syndens 
frugt, og alt Guds arbejde med os går ud på i tide at 
rive os ud af denne uundgåelige udvikling. 
 
Man kan godt lukke øjnene for denne alvor og vende 
sig udad og glemme sin egen inderste nød. 
 
Men det forandrer ikke det mindste i den stilling, vi 
alle af naturen er stedt i, den nemlig, at vi, hvis ikke vi 
standses og gribes af Guds kærlighed og den hjælp, 
Han rækker os i Jesus Kristus, uhjælpeligt glider ind i 
fortabelsens elendighed, som med et ord hedder dødens 
sejr, og dette er helvede. 
 
LAD OS DERFOR VÆLGE KRISTUS NU OG HER. 
 
 
 


